
Beste dames en heren,  

 

Als vervolg op het verhaal van Daphne hier de tijdlijn van de gebeurtenissen de laatste twee 

jaar: 

 

Op 16 juni 2020 zijn onze huizen voor het eerst echt stevig overstroomd, eerder wel eens een 

natte badkamer, maar dat vinden wij niet eens meer noemenswaardig. De gemeente is 

daarvoor aansprakelijk gesteld, maar daarop is geen reactie gekomen vanuit de gemeente 

of de burgemeester.  

 

Onderzoek hoogtemetingen deuren.  

 

Op 6 oktober 2021 is er opnieuw overstroming, heviger dan de vorige. Meneer Maier is op 

bezoek net nadat de brandweer alles weg heeft gepompt.  

 

Op 9 november 2021 zijn we op bezoek geweest bij de gemeente met de getroffen 

huisnummers. Duidelijk werd dat er onjuiste meetgegevens zijn gebruikt, waarbij onder 

andere geen rekening is gehouden met het stromende water vanaf het marktplein.  

 

In januari 2022. Het college van Burgemeester& wethouders is akkoord gegaan met een 

voorstel om de wateroverlast tegen te gaan. Pas op dat moment is er begonnen met de 

verdere uitwerking en wordt er een projectleider toegewezen. Iets later vindt de 

kennismaking met Joris plaats. Vervolgens is Joris al snel ‘on hold’ gezet, omdat er niets meer 

kon gebeuren, vanwege de koop van het land. Pas net voor de zomervakantie is hij opnieuw 

aangesteld als projectleider.   

 

In februari 2022 is er nog eens een afspraak met Andre de Haan om de foto’s ed. nog eens 

goed te laten zien via een powerpoint.  

 

Op 19 mei 2022 zijn wij voor de derde keer overstroomd, nog heviger, meer rioolwater dan 

we ‘gewend’ zijn.  

 

Op 25 mei komt wethouder Pieter Neven op bezoek om de ernst van de situatie te 

bespreken, waarbij duidelijk wordt dat de gemeente ons probleem niet als urgent erkent en 

er is dus geen geld vrij gekomen om ons probleem op te lossen.  

 

Op 31mei 2022 is er door onze buurt ingesproken bij de voorbespreking van de 

gemeenteraad.   

 

Op 13 juni 2022 krijgen wij een project van leerlingen van het technasium; waarbij 

automatische waterkeringen worden aangedragen.  

 

Op 14 juni 2022 neemt de gemeenteraad unaniem de motie van de VVD aan over de korte 

termijnoplossing voor de wateroverlast.   

 

In juli krijgt de gemeente een offerte automatische waterkering, waarvoor Sander Brandon al 

bij een ieder van ons is langs geweest voor een oplossing op maat. Helaas hebben wij dit 

vernomen van Sander en niet van de gemeente.  

 

Op 13 juli 2022 zijn Pieter en Andre nog eens bij ons op bezoek om de plannen concreet te 

maken, helaas zijn er veel woorden, weinig daden.  

 

Op 25 augustus 2022 zouden we nog een informatie ontvangen en onze vragen kunnen 

stellen aan de wethouder Pieter Neven en beleidsmedewerker Andre de Haan. Helaas blijkt 

de complete wijk uitgenodigd te zijn en worden plannen alleen verdedigd, omdat de rest 

van de buurt helaas de korte termijnoplossing niet ziet zitten.  



Op 30 augustus 2022 zou Joris langs komen om metingen te doen voor de korte 

termijnoplossing, helaas blijft het bij een orienterend gesprek. Waarbij zelfs twijfel wordt 

uigesproken over de korte termijnoplossing.  

 

Op 2 september 2022 een extra gesprek met Andre de Haan, na de buurtbijeenkomst. Hierbij 

werd duidelijk gemaakt dat de korte termijnoplossing helaas te duur is: namelijk de 

automatische waterkering in combinatie met de muurtjes.   

 

Op 7 september 2022 wordt 1 rij zandzakken neergelegd, weinig functioneel overigens, want 

er zitten gaten en kieren tussen.  

 

29 september 2022 worden er extra zandzakken neergelegd (met hulp van Marinus van 

Lavieren en wordt op de juiste manier neergelegd). Helaas ook niet erg functioneel, want het 

water komt er nog tussendoor gesijpeld werd ons verteld door experts. Er had bouwzeil 

gebruikt moeten worden om het water buiten te houden.  

 

Onze vraag aan de gemeenteraad: wanneer worden woorden omgezet in daden? 

Wanneer wordt de korte termijnoplossing gerealiseerd en wat mag het kosten?  

 

Hartelijke groet, 

Martin  

 

  


